
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 14. oktober 2020 stillet følgende 

spørgsmål nr. 30 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Martin Geertsen (V). 

 

Spørgsmål nr. 30:  

”Ministeren bedes redegøre for om og i givet fald hvordan, at regeringen har arbejdet 

med udarbejdelsen af et nationalt varslingssystem siden, at statsministeren første 

gang i juni måned lovede etableringen af et sådant?” 

 

Svar: 

Regeringen og myndigheder har løbende arbejdet på at udvikle et nationalt varslings-

system.  

 

Det er vanskeligt at lave et system, som kan give den ønskede forudsigelighed, hvilket 

erfaringerne fra andre lande også viser. Regeringen og myndigheder har derfor taget 

sig den fornødne tid til at udarbejde et system. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
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